
1 
 

 
 

               Z Á P I S  č .  0 2 / 2 0 2 3  
   z online jednání PREZIDIA ČSS, z.s. dne 26. 1. 2023 

 
Přítomni: I. Hermel, P. Bittner, J. Priščák, K. Frantalová, J. Fidler, M. Tenk, P. Černoch 
Host: M. Lidinský 
Hlas poradní: R. Vrtišková, J. Zámyslická 
 
Jednání Prezidia bylo zahájeno ve 10 h. 
 
PROGRAM:    
Aktuální informace a nastavení postupu při vypořádání závazku mezi ČSS, z.s. a JMKS na 
střelnici v Soběšicích. 
- Pan Lidinský po jednání zástupců Dukly Hradec Králové, Olympu Brno, Komety Brno, RSCM 
Brno a JMKS na střelnici v Soběšicích rozeslal členům Prezidia informace o přepočtu terčů 
na kartách a navrhovaná opatření po konzultaci s právním zástupcem ČSS, z.s. panem 
Smečkou. 
- Právní zástupce JMKS pan Hobza zaslal ČSS, z.s. návrh domluvy o narovnání s terči. Tento 
návrh je pro ČSS, z.s. nepřijatelný.  
- Po kontrole karet a přepočtu je jasné, že (podle klíče navrženého na zasedání 26. 1. 23) 
závazek, který se týká Dukly HK, Olympu Brno, RSCM Brno a HK, SSK Kometa Brno a SSK Activ 
Brno, nebude možné splnit. Závazek bude ČSS, z.s. moci garantovat pouze za předpokladu, 
že JMKS dorovná počet fyzických terčů do výše nahrané na kartách (se schválenou 
kompenzací 2:1) těchto subjektů (ať už přímo terči, nebo finančně). 
- Dále bylo zjištěno, že Dukla a Olymp ještě mají zaplaceno a inventarizováno 47 829 ks terčů, 
které ještě nejsou nabité na kartách. 
- Pokud by JMKS s návrhem ČSS, nesouhlasilo, pak je na něm, jak si vyřeší terčovou zásobu 
nahranou na kartách. Veškeré pohledávky týkající se dalších subjektů půjdou za JMKS, ČSS, 
z.s je nebude vyrovnávat. 
- Pan Lidinský řekl, že je domluvený se zástupem firmy Laporte o dodání terčů, aby mohl být 
spuštěn provoz střelnice. 
- Pan Lidinský se zúčastní jednání Komise brokové střelby 6. 2. 2023 a vysvětlí zde aktuální 
situaci na střelnici v Soběšicích. 
Hlasování o tom, že ČSS, z.s. odmítá návrh řešení JMKS zaslané panem Hobzou. 
Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0. 
 
Hlasování o návrhu pana Lidinského na vyrovnání: 
ČSS, z.s. převezme závazek za 53900 terčů Dukla, Olymp, RSCM Brno a HK, Kometa Brno a 
Activ Brno a fyzicky převezme 107 800 ks terčů (53 900 ks terčů závazek + 53 900 ks terčů jak 
o kompenzaci za garantované vypuštění). 
Dále ČSS, z.s. převezme závazek JMKS vůči Dukle a Olympu za zaplacené, ale nenabité terče 
47 829 ks (18 229 + 29 600 ks terčů x 2 jako kompenzace za garantované vypuštění = 95 658 
ks). 
Celkem převzatý závazek za JMKS 203 458 ks terčů – 133 975 ks terčů (skutečná zásoba terčů 
na střelnici Soběšice) = rozdíl 69 483 ks terčů, dodá JMKS do stanoveného data k vypuštění, 
nebo uhradí na účet ČSS, z.s. do stanoveného data částku 201 500,70 Kč na nákup terčů od 
autorizovaného prodejce Laporte pro ČR (cena 1 ks = 2,90 Kč vč DPH – ověřeno 30. 1. 2023). 
Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0. 
 



2 
 

- Členové Prezidia se po diskuzi shodli na rozdělení zasedání Prezidia na řádné a mimořádné 
(půjde o krátká jednání, porady k aktuálním tématům) 
Hlasování o rozdělení jednání Prezidia na řádné (P01….) a mimořádné (M01….): 
Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0.  
 
- Pan Bittner informoval o jednání ohledně případného vybudování multistřeleckého 
komplexu v oblasti Chlumčan na zavážce bývalé skládky Vysoká. Momentálně na tomto 
prostoru není možné stavět, část prostoru je les. Jedná se o případné směně pozemků. 
Projekt je v jednání.  
 
- Prezidium se shodlo, že kancelář č. 5 na střelnici v Lobzích je svazová a je třeba ji uvést do 
stavu, aby ji bylo možné používat pro případná jednání.  
Hlasování:  
Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0. 
 
 
Příští jednání Prezidia je naplánováno na úterý 7. 2. 2023 (půjde o informativní schůzku po 
jednání KBS) v 10 h. a 14. 2. 2023 v 10 h. 
 
 
 
V Praze dne 31. 1. 2023        Ivan Hermel 

prezident ČSS, z.s. 
  
Zapsala: J. Zámyslická, tajemnice ČSS, z.s. 


